
 Nedre	Lids	samfällighetsförening	
 

Protokoll fört vid årsstämma i Nedre Lids samfällighetsförening 
lördagen den 13:e juli 2019 hos Lena och Stefan Fredman. 

Närvarande: Carl Johan Dalsman, Gunnar o. Gunilla Krook, Lena o. Stefan Fredman, 
Maria Silva Dalsman, Erik Westergren, Evelina Westergren, Hans och Monica Kärn, 
Siegfried Nitzsche, Birgitta Sowatsch. 

1. Ordf. öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

2. Till årsstämman har stadgeenlig kallelse gjorts genom utskick med e-post. 
 

3. Till ordförande resp. sekreterare för mötet valdes Carl Johan Dalsman och 
Erik Westergren. 
 

4. Till justering av protokollet valdes Birgitta Sowatsch och Maria Silva Dalsman. 
 

5. Föregående årsstämmas protokoll lästes upp och lades till handlingarna. 
 

6. Ordföranden redogjorde i kassörens frånvaro för föreningens ekonomi. 
Föreningens behållning vid årsskiftet 2018/2019 var 6206 kr. Vid dagens 
datum är behållningen ca 9000 kr. Föreningens inkomster utgörs av 
medlemsavgifter, och utgifterna för 2018 har bestått av kostnad för grus, 
vägkantsröjning, försäkring, hemsida och bokföringsprogram. 

 
7. Revisionsberättelsen lästes upp och styrelsen beviljades ansvarsfrihet för år 

2018. 
 

8. Styrelsen och revisorerna begär ingen ersättning. 
 

9. Styrelsen föreslog en budget om 8000 kr för kommande verksamhetsår vilket 
fördelas enligt respektive fastighets andelstal. Föreningens kostnader fördelas 
på vägunderhåll, kantklippning, bokföring och försäkring hos Riksföreningen 
Enskilda Vägar. 
Stämman beslutade enligt styrelsens förslag. 
 

10.  Som styrelseledamot (kassör) valdes Viktoria Skogh på två år och som 
styrelsesuppleant valdes Lena Fredman på ett år. 
 

11. Efter många års förtjänstfullt arbete som revisor avsade sig Gunilla Krook 
uppdraget. Som revisorer valdes Evelina Westergren och Siegfried Nitzsche. 

 
12. Till valberedning valdes Hans Köhler. 
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13. Vägfrågor.  
Vägen är i bra skick just nu. Gräs- och buskröjning i vägkanten har utförts 
även under 2018.Det beslutades att ett lass grus ska beställas och att 
kantklippning ska utföras också i år. Det betonades att de tvärgående 
avrinningsdikena måste hållas i skick så att vattenavrinningen fungerar. 
En fråga kom upp om ev. skrapning av vägen med vägskrapa. Det beslutades 
att behovet ska undersökas noggrannare innan något görs.  
 

14. Badplatsfrågan.  
Det nuvarande nyttjanderättsavtalet på gamla badplatsen löper vidare till 
2022. 
 
Nya badplatsen: 
Det återstår fortfarande två bryggdelar att lägga i.  
Stämman diskuterade frågan om huruvida båtar ska angöras vid bryggan eller 
ej. En gemensam uppfattning var att bryggan i huvudsak ska användas att 
bada från. Stämmans mening var att båtar bör angöras på annat sätt än längs 
med bryggan. Var och hur de ska angöras och förtöjas bör vara respektive 
båtägares ansvar.  
 

15. En gemensam arbetsdag för att lägga i återstående bryggdelar beslutades till 
tisdag den 16 juli kl 10.00.   
 

16. Övriga frågor. 
Hagfors kommun ska placera ut två soptunnor som föreningens fastigheter 
kan använda sig av under somrarna (mot avgift). Samtliga fastighetsägare har 
lämnat besked till kommunen om deltagande men ännu har inga tunnor 
placerats ut. Vi avvaktar händelseutvecklingen men förmodligen kanske inget 
sker förrän nästa sommar. 
Frågan om blomsterlupinens spridning i anslutning till våra fastigheter 
diskuterades. Inga beslut togs om gemensamma åtgärder men problemet 
belystes i allmänhet.  
 

17. Nästa års stämma beslutades äga rum lördagen den 4:e juli hos Birgitta 
Sowatsch i Södra Hag.  
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Vid protokollet   Ordförande 
 
Erik Westergren   Carl Johan Dalsman 
  
 
 
Justeras   Justeras 
 

 
Birgitta Sowatsch   Maria Silva Dalsman  
 
 


